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La Casa de la Vila 
És tema d'actualitat al nostre pöble el projecte de cons-

truir un nou edifici per a l'Ajuntament. La Casa de la Vila 
està en perill i s'ha de prendre una determinació: arreglar-
la o fer-la nova. Sobre això s'han manifestai ja diferents 
opinions, unes públicament i altres en votació secreta. 
Creiem que la cosa és prou important perqué tothom 
n'estigui el màxim d'înformat i puguì dir-hi la seva, dones 
a tots ens afecta, per ser un servei public I perqué entre 
tots l'hem de pagar. 

Voldriem posar en la consideració deis qui en definitiva 
poden i han de decidir al respecte, uns punts que creien^ 
importantíssims a tenir en compte a l'hora d'adoptar una 
solució, amb l'únic afany d'ajudar a que aquesta solució 
sigui encertada. És possible que ja tots hagin estât sos-
pesats, i que n'hi hagi d'altres que nosaltres desconeixem, 
però tot i així no podem sostreure'ns a la temptació de 
fer-ho. 

Son aquests: 

— Ha de pesar molt l'interès per servir bé al pobis, 
i molt poc el fet de poguer presumir de ser el mes 
bonic de la comarca. 

— Per un tècnic és molt más atractiu poguer fer una 
gran obra que no pas posar pegats a una de velia. 

— S'han demanat diferents informes técnics sobre una 
reforma? 

— Eis vint milions de crédit que, segons s'ha dit, es 
demanarien (per fer l'edifici municipal i per altres 
obres] representa, només al 5 % d'interés i a tornar 
en 20 anys, un increment del pressupost municipal 
de más del 30 %. I això és el poblé, eis veins del 
pöble, els qui d'una manera o altra ho tenen de 
pagar. 

— La façana de Tactual edifici municipal ha estât du-
rant molts anys, i és encara, una de les poques cons-
truccions caractéristiques del nostre pöble, amb un 
cert estil i fruit d'una època determinada. 

— Quan tantes dificultats hi ha per portar a terme 
obres necessaries i des de fa anys previstes o pro-
gramades: ponts a la riera, urbanització de la plaça 
de l'Església, concentrado escolar, parvuiaris, depu-
radores, zona esportiva, etc., és prudent llençar-se 
a una obra d'aquesta envergadura? 

Segurament semblará ja determinada la nostra postura, 
i és possible que ho sigui, però estem ja una mica esca-
mats del triomfalisme que impera arreu (n'hi ha expe-
riéncies al nostre pöble), i Tactual î futura situació eco-
nòmica no sembla pas que aconselli aquesta manera 
d'actuar. Almenys, aixi ens ho volen fer creure, i els fets 
ho demostren. 

L'edifici de l 'Ajuntament que, segons sembla, té els dies 
comptats, dones hi ha el projecte d'enderrocar-lo per cons-
truir-ne un de nou. Una fotografia que pot ser histórica. 
El paro infanti l que fa pocs dies s'ha installât prop de Tesglé-
sia parroquial. Pel que es veu, no li fal ten adeptes. 
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